
 

 

Zápis z jednání VV ČF dne 16. 11. 2021 
zahájení – 9:30, Lomnického 1705/5, Praha 4 

 

Přítomní: Daniel Novák, Petr Musil, Václav Culka, Martin Musil (do 15:35), Michal 

Peterka, Petr Galasovský, Tomáš Pacák 

Hosté: Tomáš Frank, Jan Jirovský, Zuzana Svobodová, Jakub Furmánek, Roman 

Urbář, Veronika Jelínková, Zdeněk Mlčoušek 

Omluveni: Renáta Typlová, Jiří Dufek 

Ověřovatelé: Petr Musil, Petr Galasovský 

Zapisovatel: Veronika Jelínková 

Zahájení: 9:38 

Ukončení: 16:10 

 

Program jednání: 

1) Schválení zápisu z VV 10/2021 a programu jednání 11/2021 

2) Kontrola plnění usnesení VV  

3) Zpráva o činnosti jednotlivých komisí  

4) Analýza stavu jednotlivých regionů  

5) Vývoj v politických záležitostech  

6) Reprezentace 

7) Rozpočet 2022  

8) Návrh úprav předpisu stanovujícího zásady spolupráce orgánů  

9) Návrhy konkrétních opatření ke zvýšení atraktivity elitních soutěží  

10) Návrh podmínek činnosti rozhodčích a delegátů v sezóně 2022/2023  

11) Licenční řízení  

12) Návrh termínové listiny ligových a pohárových soutěží 2022/2023  

13) Mezinárodní záležitosti  

14) Informace ze sekretariátu  

15) Počet účastníků ligových soutěží 2023/ 

16) Návrh struktury a organizace setkání hejtmanů jednotlivých krajů s prezidentem a VV ČF  

17) Návrh aktuálního znění Ekonomické směrnice pro rok 2022  

18) Nové oddíly 2021 a Projekty změn florbalových oddílů 2021 

19) Programy podpory 

 

Materiály brané na vědomí: 

40) Hodnocení školení a stav rozhodčích v jednotlivých regionech  

41) Zpráva o stavu příprav mužské reprezentace na MS 2020/2021  

42) Zpráva o stavu příprav ženské reprezentace na MS 2021  

43) Informace o úvahách vývoje struktury a systémů celostátních ligových soutěží od 2023/2024 

do 2025/2026  

44) Zpráva o stavu žen ve florbale dle jednotlivých oblastí  

45) Vyhodnocení projektů FIS 2021 a Plánované projekty FIS 2022  

  



 

 

AD 1) Schválení zápisu z VV 10/2021 a programu jednání 11/2021 

 

Viz výše. P. Musil požádal o úpravu v zápise 10-2021 u bodu 4, kdy v zápise bylo uvedeno 

zkrácené připomínkování, ale bylo upraveno na standardní. 

 

Usnesení č. 01/11/21: VV ČF 

- schvaluje zápis z jednání VV 10/21 

- schvaluje program jednání VV 11/21 

- jmenuje ověřovateli zápisu VV 11/21 P. Musila 

a P. Galasovského 

 

 

AD 2) Kontrola plnění usnesení VV  

 

Proběhla kontrola plnění unesení VV. Všechna usnesení byla splněna. 

 

Usnesení č. 02/11/21: VV ČF 

- bere na vědomí kontrolu plnění usnesení VV 

 

 

AD 3) Zpráva o činnosti jednotlivých komisí  

 

Předsedové jednotlivých komisí přednesli zprávu o činnosti svých komisí.  

 

KVM -  vzhledem k nepřítomnosti R. Typlové předložil J. Jirovský zprávu z jednání komise, kde 

byl diskutován dokument: Návrh změn a doplňků – směrnice pro získávání trenérských licencí; 

zabývali se materiálem v připomínkovacím řízení: Analýza stavu jednotlivých regionů 20-21; 

projednali materiál Počet trenérů a motivace stávajících trenérů k dalšímu vzdělávání. Dále řešili 

podklady dalších komisí v připomínkovacím řízení. V programu komise byla i kooperace s AŠSK 

při přípravě trenérské licence A, kdy v souvislosti s tím informoval J. Jirovský o stavu školských 

soutěží, kde jsou vysoká čísla účastníků, která potvrzují zájem o soutěže a jsou hodnocena jako 

pozitivní. Zájem je spojen s nutností dobře řešit pandemickou situaci, kdy se ale očekává 

obtížnější organizace. 

 

KRO - P. Musil informoval, že další jednání je plánováno na 23. 11. 2021. Online řešili 

připomínkování materiálů. 

 

KEI – D. Novák přednesl zprávu z jednání, kdy se zúčastnila i nová členka. Hlavními body byla 

1. verze rozpočtů 2022 a regionálních rozpočtů, čerpání dotací a další materiály na VV. 

 

KRD - P. Galasovský přednesl zprávu o prezenčním jednání dne 3. 11. 2021. Hlavními body 

jednání byly počty vyškolených rozhodčích a delegátů v regionech v porovnání s dřívějšími 

„necovidovými“ sezónami; dále byl dokončen návrh Podmínek činnosti rozhodčích a delegátů pro 

sezónu 2022/2023. Byl finalizován program prezenčního listopadového semináře celostátních 



 

 

rozhodčích a delegátů. P. Galasovský dále nastínil situaci s rozhodčími v soutěžích, kdy v mnoha 

případech dochází k odřeknutí nominace na poslední chvíli z důvodů kovidového protokolu, a 

sekretariáty, především regionální, následně řeší složitou situaci s pokrytím všech turnajů. 

 

KR – V. Culka informoval o prezenčním jednání, kde hlavními body byla příprava na MS mužů 

a žen a trenérské obsazení u týmu mužů. 

 

KEFAM – T. Pacák informoval o jednání komise, programem byla příprava materiálu Návrhy 

konkrétních opatření ke zvýšení atraktivity elitních soutěží, který bude předložen na příštím 

jednání VV; Zhodnotili schůzku s prezidenty Livesport Superligy, Extraligy žen a 1. ligy mužů; 

opakovaně řešili povrchy v Livesport Superlize, videopřenosy a požadavky na zasíťování 

stabilním internetovým připojením pro online stream; projednali porušení Reglementu soutěže na 

straně oddílu Vítkovic; diskutovali materiály v připomínkovacím řízení. 

 

KS – vzhledem k nepřítomnosti J. Dufka informoval Z. Mlčoušek; plánované jednání 1. 11. 2021 

bylo na poslední chvíli pro kovidový protokol zrušeno; aktuální záležitosti a finalizace materiálů 

tak byla řešena elektronickou komunikací; jednalo se především o finalizaci materiálu TL 22/23. 

Další jednání je plánováno prezenčně. 

 

KŽ – M. Musil přednesl zprávu z jednání 4. 11. 2021, na kterém byl diskutována zpráva 

předkládaná VV; dále probírali materiály jiných komisí v připomínkovacím řízení a další dílčí body 

dle programu jednání komise.  

 

P. Galasovský v rámci bodu informoval o jednání Pravidlové komise IFF, které se bude opakovat 

v intervalu 2 týdnů. Obsahem jednání 15. 11. 2021 bylo primárně nastavení fungování. Dále 

informoval, že nová pravidla (platná od 1. 7. 2022) již budou na mezinárodních akcích užívána od 

1. 2. 2022 – poprvé tak bude na mužských kvalifikacích. 

 

Dále členové VV informovali o svých účastech na jednáních RVV. 

 

P. Musil přednesl své postřehy z jednání RVV PH + SČ, které se konalo 2. 11. 2021 prezenčně. 

Jednání zhodnotil jako dobře připravené, jen vzhledem k jinému místu nebyla využita technika, 

která byla dostupná (např.: projektor), což je škoda. Doporučil, aby materiály byly rozesílány 

nejméně 7 dnů před jednáním. Hlavními body jednání bylo nastavení parametrů pro grant 

MHMP; také řešili svůj rozvojový plán a jeho přenastavení s ohledem k aktuální situaci. 

 

M. Musil informoval o své účasti na RVV PA + HK 15. 11. 2021 prezenčně v Hradci Králové. 

Jednání zhodnotil jako věcné, stručné a dobře připravené. Hlavními body jednání byl rozvojový 

plán regionu; aktuální situace, příprava semináře pro oddíly s ženskými týmy a případnými 

zájemci o založení ženských družstev ve svých oddílech. 

 

D. Novák informoval o své účasti na RVV OL + OVA 1. 11. 2021 prezenčně v Ostravě. Jednání 

zhodnotil jako dobře řízené hejtmanem OL kraje V. Killarem. Na jednání velmi často rezonovala 

oblast rozhodčích, která je svou odborností  u členů VV nejčastěji zastoupena a regionální 



 

 

rozvojový plán; na jednání došlo ke schválení navýšení startovného na maximální hranici 

v regionálních soutěžích, tak jak je to v ostatních regionech. 

 

Členům VV byla také předložena zpráva o činnosti AK. Vzhledem k tomu, že AK řešila 

v probíhající sezóně pouze jeden případ, domluvili se členové VV, že počkají na další zprávu po 

ukončení sezóny. 

 

Usnesení č. 03/11/21: VV ČF 

- bere na vědomí zprávu o činnosti jednotlivých odborných komisí 

- bere na vědomí informace ze třech jednání RVV Praha a Střední 

Čechy, RVV Pardubický a Královéhradecký a RVV Olomoucký a 

Moravskoslezský 

- bere na vědomí zprávu o činnosti AK 

 

 

AD 4) Analýza stavu jednotlivých regionů 

 

P. Musil za KRO předložil o připomínky aktualizovaný materiál Analýza stavu jednotlivých 

regionů.  Informoval o tom, že dotčeným komisím bude předána informace, aby zapracovaly 

schválená doporučení do března 2022 a následně o nich informovaly. 

 

Usnesení č. 04/11/21: VV ČF 

- bere na vědomí aktualizovaný materiál Analýza stavu 

jednotlivých regionů 

- ukládá finalizovat materiál 

Zodpovídají: P. Musil – Termín: 6. 12. 2021 

 

 

AD 5) Vývoj v politických záležitostech  

 

D. Novák informoval o vývoji v politických záležitostech. Informoval o problematice obsazení 

pozice místopředsedy NSA.  Čeká se na vyjasnění politické situace po volbách a jmenování 

vlády.  

 

T. Frank informoval o stavu dodání podkladů od NSA pro vyúčtování dotací pro rok 2021, které je 

přislíbeno k 30. 11. 2021. Vzhledem k tomu, že tyto informace jsou potřebné pro oddíly pro 

vyúčtování dotační podpory vyplacené oddílům, tak ČF počká na informace od NSA a následně 

prodlouží termín pro vyúčtování ze strany oddílů (původní termín 5.12.2021). Dále informoval o 

stavu přidělení dotace v investičním programu Movité věci 2021 ve výši 4 mil. Kč, s 15% 

spoluúčastí. Primárně bude dotace využita na vybavení pro reprezentaci, pořízení 2 vícemístných 

vozů a nové komunikátory pro rozhodčí. Dále je v programu zařazeno pořízení a instalace 2 

systémů videorozhodčího, které budou sloužit jako pilotní projekt. Vzhledem k nastavení 

podmínek dotace, musí být vše pořízeno do konce roku 2021. 

 



 

 

Usnesení č. 05/11/21: VV ČF 

- bere na vědomí informace o vývoji v politických záležitostech  

 

 

AD 6) Reprezentace 

 

V. Culka za KR informoval členy VV v oblasti budoucího trenérského vedení týmu mužů. 

Proběhla obsáhlá diskuse zvažující různé pohledy a strategické varianty rozhodování. Členové 

VV pověřili V. Culku, D. Nováka a Z. Svobodovou k dalším krokům v souladu s diskutovaným 

směrem. 

 

Z. Svobodová informovala o rozeslání oficiálního dopisu hráčům a hráčkám reprezentace k jejich 

účasti na MS a stavu proočkovanosti obou týmů. Soupisky obou týmů jsou v nejsilnějších 

sestavách. Oba týmy budou před odjezdem na MS na soustředěních. Dále informovala, že IFF 

oficiálně zrušila lokaci budoucího MS juniorek 2022, které bylo plánováno na Novém Zélandu. 

Nové místo konání ještě nebylo stanoveno. 

 

Usnesení č. 06/11/21: VV ČF 

- bere na vědomí informace v oblasti budoucího vedení týmu 

mužů 

- bere na vědomí informace o rozeslání oficiálního dopisu 

účastníkům obou MS 

- bere na vědomí informace o rozhodnutí IFF o lokaci MS juniorek 

2022 

 

 

AD 7) Rozpočet 2022 

 

D. Novák za KEI předložil obdržené požadavky na rozpočet z jednotlivých oblastí a jednotlivých 

regionů. Byl předložen první návrh hlavních rozpočtů 2022 a návrhy regionálních rozpočtů 2022.  

T. Frank přiblížil členům VV situaci, kdy upozornil, že po zapracování jednotlivých požadavků 

jednotlivých oblastí vychází rozpočet se schodkem téměř 16 mil. Kč. Na základě východisek 

z KEI a také po diskusi na samotném VV bylo domluveno, že budou hledány úspory tak, aby 

schodek klesl pod 10 mil. Kč, což je z dlouhodobých zkušeností a stavu finančních rezerv 

únosné. Současně se očekává, že díky tomuto kroku nebude zastaven další rozvoj. Členové VV 

budou pokračovat v diskusi o rozpočtu na dalším jednání. Důležitá také bude informace o státní 

podpoře na rok 2022. Pro lepší přehled členů VV bude na dalším jednání také předložena 

zjednodušená forma hlavních rozpočtů. 

 

Regionální rozpočty jsou schváleny jednotlivými RVV. Jejich sestavení kopíruje snahu nastavení 

hlavních rozpočtů. I regiony se snaží využít případné rezervy a pokrýt tak lehce schodkové 

rozpočty. Předpokládá se, že i RVV budou aktualizovat své rozpočty v březnu 2022. 

 



 

 

Na závěr D. Novák informoval, že příštím jednání budou ještě předloženy projektové rozpočty 

(mantinely, povrchy, haly a pod). 

 

Usnesení č. 07/11/21: VV ČF: 

- bere na vědomí obdržené požadavky z oblastí a regionů 

- bere na vědomí první návrh hlavních rozpočtů 2022 

- bere na vědomí návrhy regionálních rozpočtů 2022 

- ukládá finalizovat návrh hlavních rozpočtů 2022 v položkové i 

zjednodušené formě 

- ukládá předložit návrh projektových rozpočtů 2022 

Zodpovídají: D. Novák – Termín: 6. 12. 2021 

 

 

AD 8) Návrh úprav předpisu stanovujícího zásady spolupráce orgánů ČF 

 

P. Musil za KRO předložil o připomínky aktualizovaný Návrh úprav předpisu stanovujícího zásady 

spolupráce orgánů ČF. 

 

Usnesení č. 08/11/21: VV ČF 

- bere na vědomí aktualizovaný Návrh úprav předpisu 

stanovujícího zásady spolupráce orgánů ČF 

- ukládá finalizovat materiál 

Zodpovídají: P. Musil – Termín: 6. 12. 2021 

 

 

AD 9) Návrhy konkrétních opatření ke zvýšení atraktivity elitních soutěží 

 

T. Pacák za KEFAM vzhledem k časové náročnosti nepředložil Návrhy konkrétních opatření ke 

zvýšení atraktivity elitních soutěží a požádal o odložení bodu na další jednání.  

 

Usnesení č. 09/11/21: VV ČF 

- schvaluje přesun bodu na další jednání 

 

 

AD 10) Návrh podmínek činnosti rozhodčích a delegátů v sezóně 2022/2023 

 

P. Galasovský za KRD předložil Návrh podmínek činnosti rozhodčích a delegátů v sezóně 

2022/2023. Přednesl plán rozpracovat a na jaře 2022 předložit Program získání rozhodcovské 

licence v rámci trenérského školení. Po představení byl materiál předán do připomínkovacího 

řízení. 

 

Usnesení č. 10/11/21: VV ČF 

- bere na vědomí Návrh podmínek činnosti rozhodčích a delegátů 

v sezóně 2022/2023 



 

 

- ukládá připomínkovat materiál 

Zodpovídají: všichni předsedové – Termín: 14. 12. 2021 

 

 

AD 11) Licenční řízení 

 

Z. Mlčoušek předložil zprávu o plnění akčních plánů oddílu v LSL. Proběhla diskuse nad danou 

problematikou, např. oblast zajištěných schválených hal dle předpisu soutěže. Současně se 

diskutoval přístup k plnění/neplnění akčních plánů. 

 

Členové VV se také vyjádřili k Pravidlům pro získání oddílových licencí u účastníků Extraligy žen 

a 1. ligy mužů a okomentovali svůj pohled na parametrická nastavení. Dále diskutovali a 

ujasňovali si své pohledy na cíle a směřování licenčního řízení i propojení s Projektem 

Komplexního rozvoje oddílů. V plodném dialogu budou členové VV pokračovat na následujících 

jednáních. 

 

Dále byl předložen návrh na složení Licenční komise. Jako předseda byl navržen J. Dufek a jako 

členové byli navrženi R. Typlová, P. Počarovský, J. Šedivý a K. Šedová. Proběhlo krátké 

představení jednotlivých kandidátů. Členové VV hlasovali o jednotlivých členech samostatně. 

 

Usnesení č. 11/11/21: VV ČF 

- bere na vědomí zprávu o plnění akčních plánů LSL 

- bere na vědomí informace a závěry z diskuse nad Podmínkami 

pro zisk oddílových licencí 

- schvaluje členy Licenční komise včetně předsedy 

- ukládá licenčnímu manažerovi informovat dotčené subjekty 

Zodpovídají: licenční manažer – Termín: 30. 11. 2021 

 

 

AD 12) Návrh termínové listiny ligových a pohárových soutěží 2022/2023 

 

Z. Mlčoušek za KS předložil aktuální podobu materiálu Návrhu termínové listiny ligových 

a pohárových soutěží 2022/2023 ke schválení. Současně požádal o posunutí materiálu do 

připomínkování ze strany oddílů. KS po diskusi s úsekem reprezentace provedla 2 úpravy v TL 

Livesport Superlize 2022/2023 s ohledem na termíny IFF akcí v podzimní části soutěže z důvodu 

posunutého termínu MS 2022. M. Musil rovnou vznesl připomínku vůči navržené změně, a to 

primárně se vyhnout hraní 2 kol mezi Vánocemi a Novým rokem a spíše hledat možné varianty 

během týdnů, tzn ve všedních dnech. S danou připomínkou souhlasil také T. Pacák. 

 

Usnesení č. 12/11/21: VV ČF 

- schvaluje aktuální podobu Návrhu termínové listiny ligových 

a pohárových soutěží 2022/2023 

- ukládá zaslat Návrh termínové listiny ligových a pohárových 

soutěží 2022/2023 k připomínkování do oddílů  



 

 

Zodpovídají: J. Dufek – Termín: 30. 11. 2021 

 

 

AD 13) Mezinárodní záležitosti 

 

D. Novák předložil aktuální informace v mezinárodních záležitostech. T. Frank informoval 

o plánovaném setkání generálních sekretářů národních federací v rámci MS v Helsinkách. 

Současně informoval, že během MS v Helsinkách proběhne také mimořádná VH IFF, která bude 

rozhodovat o testování formátu Future Floorball během Kvalifikací na MS, o konceptu ME a 

dalších záležitostech. V rámci bodu krátce seznámil členy VV s časovým plánem ke konceptu 

ME. Bližší informace poskytne členům VV na prosincovém jednání. 

J. Jirovský v krátkosti informoval o dalším jednání IFF RACC, kde řešili témata spojená 

s pravidly, kvalifikacemi a ME. 

 

Usnesení č. 13/11/21: VV ČF 

- bere na vědomí informace v mezinárodních záležitostech 

- bere na vědomí informace ke Konceptu ME 

 

 

AD 14) Informace ze sekretariátu 

 

T. Frank předložil aktuální informace ze sekretariátu. Členové VV byli J. Furmánkem informováni 

o nastavení harmonogramu dvouměsíčního připomínkovacího řízení materiálů pro VV. Prezident 

nabádal, aby si všichni předsedové odborných komisí ověřili, že jejich sekretáři znají detailně 

proces připomínkování. 

 

Dále byla diskutována současná epidemická situace COVID. Současný stav je složitý v závislosti 

na vládních pravidlech a jejich vývoji. Nicméně zájmem ČF je, aby se odehrálo co nejvíce utkání. 

V nejbližších dnech budou vládou stanovena nová pravidla z pohledu testování nejen pro sport. 

Prezident D. Novák informoval o případném řešení dopadů nových pravidel formou per rollam. 

 

J. Jirovský informoval o průběhu společného setkání zástupců oddílů v rámci Komplexního 

rozvoje oddílů PP3, které v komplexu hodnotil velmi pozitivně. Na příští jednání bude předložena 

písemná zpráva ze zpětné vazby od oddílů. 

 

Usnesení č. 14/11/21: VV ČF 

- bere na vědomí informace ze sekretariátu 

- bere na vědomí nastavení připomínkovacího řízení 

- bere na vědomí současnou epidemickou situaci COVID 

- bere na vědomí informace ze setkání zástupců oddílů v PP3 

 

 

AD 15) Počet účastníků ligových soutěží 2023/2024 

 



 

 

Z. Mlčoušek za KS předložil po zkráceném připomínkovacím řízení finální podobu materiálu 

Počet účastníků ligových soutěží 2023/2024. Materiál nenavrhoval změny, tudíž nedorazily ani 

připomínky a byl tedy bez další diskuse schválen. 

 

Usnesení č. 15/11/21: VV ČF 

- schvaluje finální podobu materiálu Počet účastníků ligových 

soutěží 2023/2024 

- ukládá zveřejnit na webu ceskyflorbal.cz 

Zodpovídají: J. Dufek – Termín: 30. 11. 2021 

 

 

AD 16) Návrh struktury a organizace setkání hejtmanů jednotlivých krajů s prezidentem a 

VV 

 

P. Musil za KRO předložil Program jednání a organizaci setkání hejtmanů jednotlivých krajů s 

prezidentem a VV 21. - 22. ledna 2022 v Pardubicích. D. Novák všechny členy VV upozornil, že 

na toto jednání navazuje i jednání samotného VV. 

 

Usnesení č. 16/11/21: VV ČF 

- schvaluje Program jednání a organizaci setkání hejtmanů 

jednotlivých krajů s prezidentem a VV ČF 

- ukládá informovat dotčené účastníky jednání 

Zodpovídají: P. Musil – Termín: 30. 11. 2021 

 

 

AD 17) Návrh aktuálního znění Ekonomické směrnice pro rok 2022 

 

D. Novák za KEI předložil v připomínkovacím řízení Návrh aktuálního znění Ekonomické 

směrnice pro rok 2022. K materiálu chodí připomínky, které bude komise řešit na svém dalším 

jednání a jejich vypořádání bude předloženo na prosincovém jednání VV. 

 

Usnesení č. 17/11/21: VV ČF 

- bere na vědomí aktualizovaný materiál Návrh aktuálního znění 

Ekonomické směrnice pro rok 2022 

- ukládá finalizovat materiál 

Zodpovídají: D. Novák – Termín: 6. 12.2021 

 

 

AD 18) Nové oddíly 2021 a projekty změn florbalových oddílů 2021 

 

J. Furmánek za Matriční úsek předložil seznam nových oddílů v roce 2021 a dále předložil 

Projekty změn florbalových oddílů 2021 obsahující převod práv člena ČF z oddílu Slovan J. 

Hradec (633) na nový oddíl Florbal Jindřichův Hradec. 

 



 

 

Usnesení č. 18/11/21: VV ČF 

- schvaluje seznam nových oddílů v roce 2021 

- k 31. 12. 2021 podmínečně schvaluje převod práv člena z oddílu 

Slovan J. Hradec (633) na nový oddíl Florbal Jindřichův Hradec, 

kdy k převodu v systému FIS dojde po skončení soutěží 

2021/2022 a stanovuje poplatek ve výši 3.000 Kč 

 

 

AD 19) Programy podpory 

 

J. Jirovský představil v rámci Komplexního programu rozvoje návrh změn na personální obsazení 

jednotlivých pozic u oddílů. Veškeré změny byly písemně zpracovány v podkladovém materiálu k 

tomuto bodu včetně zdůvodnění a doporučení dalšího postupu ze strany managementu projektu. 

Členové VV materiál prošli a navrhované změny schválili. 

 

Usnesení č. 19/11/21: VV ČF 

- schvaluje personální změny u jednotlivých oddílů dle 

předloženého materiálu v rámci Komplexního programu rozvoje 

 

 

Materiály brané na vědomí: 

 

AD 40) Hodnocení školení a stav rozhodčích v jednotlivých regionech 

 

P. Galasovský za KRD předložil Hodnocení školení a stav rozhodčích v jednotlivých regionech. 

 

Usnesení č. 40/11/21: VV ČF 

- bere na vědomí Hodnocení školení a stav rozhodčích 

v jednotlivých regionech 

 

 

AD 41) Zpráva o stavu příprav mužské reprezentace na MS 2020/2021 

 

V. Culka za KR předložil Zprávu o stavu příprav mužské reprezentace na MS 2020/2021 

 

Usnesení č. 41/11/21: VV ČF 

- bere na vědomí Zprávu o stavu příprav mužské reprezentace 

na MS 2020/2021 

 

 

AD 42) Zpráva o stavu příprav ženské reprezentace na MS 2020/2021 

 

V. Culka za KR předložil Zprávu o stavu příprav ženské reprezentace na MS 2020/2021 

 



 

 

Usnesení č. 42/11/21: VV ČF 

- bere na vědomí Zprávu o stavu příprav ženské reprezentace 

na MS 2020/2021 

 

 

AD 43) Informace o úvahách vývoje struktury a systémů celostátních ligových soutěží od 

2023/2024 do 2025/2026 

 

Z. Mlčoušek za KS předložil Informace o úvahách vývoje struktury a systémů celostátních 

ligových soutěží od 2023/2024 do 2025/2026. 

 

Usnesení č. 43/11/21: VV ČF 

- bere na vědomí Informace o úvahách vývoje struktury a systémů 

celostátních ligových soutěží od 2023/2024 do 2025/2026 

 

 

AD 44) Zpráva o stavu žen ve florbale dle jednotlivých oblastí 

 

M. Musil za KŽ předložil Zprávu o stavu žen ve florbale dle jednotlivých oblastí. 

 

Usnesení č. 44/11/21: VV ČF 

- bere na vědomí Zprávu o stavu žen ve florbale dle jednotlivých 

oblastí 

 

 

AD 45) Vyhodnocení projektů FIS 2021 a Plánované projekty FIS 2022  

 

J. Furmánek za Provoz předložil Vyhodnocení projektů FIS za rok 2021 s rozkladem do dílčích 

projektů v rámci modulů a Plánované projekty FIS na rok 2022. 

 

Usnesení č. 45/11/21: VV ČF 

- bere na vědomí Vyhodnocení projektů FIS 2021 

- bere na vědomí Plánované projekty FIS 2022 


